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Nem szoktam kitérni a kérdések elől.

Becsületesen, tiszta lelkiismerettel válaszolok, 
mert 2023-ban is mindent megtettünk a munka-
társaimmal azért, hogy jól menjenek a dolgok.

Köszönöm az elismerő szavakat, amiket Önöktől 
kaptunk. Megerősítenek és további munkára mo-
tiválnak. 

Legalább ennyire köszönöm a jóindulatú észrevé-
teleket is. Ezek is megerősítenek és további mun-
kára motiválnak.

Szeretem Dunakeszit, mindig is szerettem. Itt 
élek, együtt Önökkel. Ugyanazokban a boltokban 
vásárolunk, ugyanott sportolunk, ugyanazokra a 
rendezvényekre járunk, számtalan alkalommal és 
módon beszélgetünk egymással, ezért ismerjük 
az igényeket is. Komoly szakembergárda dolgozik 
azon napról napra, hogy ezekhez az igényekhez 
alakítsuk fejlesztési terveinket, költségvetésünket. 

2024 kétségkívül legnagyobb projektje a Diák-
negyed. 2018 óta tervezgettük egy új középiskola 
építését. Tudtuk, hogy nem lesz egyszerű.

Létrejött! 

Most sem teszem. 

602 lakossági kérdés érkezett – 
mindegyikre válaszolok. 

A könnyebb eligazodás kedvéért 
témakörökbe rendezve.

Látni fogják, vannak provokatívabb és vannak 
személyes életeket érintő kérdések is.

Számomra ez jelenti a működőképességet.

A terveink valósággá válnak, mert tudjuk, hogy 
Dunakeszi érdekében melyik ajtón kell bemenni, 
és ott az asztaloknál mindig fontos döntések szü-
letnek.

A jelen feladata: be kell fejeznünk az építkezést, 
meg kell kapnunk a szükséges engedélyeket, fel 
kell készülnünk a nyitásra, hozzá kell igazítanunk a 
helyi tömegközlekedést, meg kell szerveznünk az 
üzemeltetést, hogy a város biztos háttere legyen 
ennek a gigaberuházásnak, és a több száz egyéb 
projektnek is.

Óriási kihívás!

De bízom a körülöttem lévő szakembergárdában, 
a felhalmozódott tapasztalataikban.

Mindez nem jöhetne létre, ha nem csináljuk mind-
annyian, közösen. Önökkel együtt. 

Köszönjük, hogy Önök is támogató partnereink a 
céljaink elérésében. 

Ez a mi erőnk szerintem.

Tartalomjegyzék

Zöld Dunakeszi 
Program

Egészségügy

Közlekedés

Oktatás

Közösség

Közbiztonság

Sport

4-22

23-32

33-58

59-72

73-94

95-100

101-114

Dióssi Csaba
polgármester



Nincs fejlesztés
zöldterület - fejlesztés 

nélkül

„

POLGÁRMESTERI 
BESZÁMOLÓ

ZÖLD DUNAKESZI 
PROGRAM

43



POLGÁRMESTERI 
BESZÁMOLÓ2019–2024

A rendszerváltás óta a legnagyobb 
zöldítési program zajlik Dunakeszin.

ELÜLTETETT FASORI VAGY PARKFA 5750 db

ERDŐTELEPÍTÉS RÉSZEKÉNT ELÜLTETETT FA24.000 db

DUNAKESZI DIÁKNEGYEDHEZ
KAPCSOLÓDÓ ÜLTETÉS

3600 db

ÖSSZESEN33.350 db

FENNTARTOTT ZÖLDFELÜLET 700.000 m2

SZUPERINTENZÍV FENNTARTÁSÚ KÖZPARKOK 

ÚJ KÖZPARKOK, ZÖLDFELÜLET

24+1 JÁTSZÓTÉR: ÚJ JÁTSZÓTÉR 3, EDDIG FELÚJÍTOTT 14 

18.000 m2

12 darab, 
39.000 m2

TELEPÍTETT, EGYBEFÜGGŐ, 50 DARABNÁL TÖBB
EGYEDET TARTALMAZÓ, EGYÖNTETŰ FASOR

10 db

24+1 db

FAÁPOLÁSSAL MEGMENTETT FÁK  

TELEPÍTETT CSERJÉK, ÉVELŐK

630 db

35.000 db

KIÜLTETETT EGYNYÁRIAK 160.000 db

KIÜLTETETT ÁRVÁCSKÁK, TÉLI NÖVÉNYEK

KIÜLTETETT HAGYMÁSOK

90.000 db

6000 db

FELÚJÍTOTT ZÖLDFELÜLET – KÖZPARK

LÉTREHOZOTT ÚJ KÖZPARK, INTÉZMÉNYKERT

12.000 m2

30.000 m2

FENNTARTOTT PARKFÁK – FASOROK  

2019 UTÁN TELEPÍTETT, KEZELT ERDŐK 

24.500 db

4,5 ha

ORSZÁGOS ELISMERÉS, DÍJ 4 db
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A Fóti úti temetőnél zavaró a gyászoló 
hozzátartozóknak, hogy csak egy drót-
kerítés választja el őket a nagy forgalom 
és a gyalogosok elől, akik belátnak. 
Lehet ez ellen valamit tenni?

Az észrevételt továbbítottam Tóth Eszter fő-
kertész felé, és arra kértem, ültessünk sövényt 
a kerítés mentén.

Dunakeszi - a mi városunk

Terveznek a Katonadombhoz, a Kőrösi park-
hoz vagy a Keszi sétányhoz hasonló, ligetes 
területet kialakítani Alagligeten? 

Van-e tervben a Malomárok lakópark ma-
gasfeszültségű vezetékei alatti területek 
komplex területrendezésére?

Igen, az alagligeti Napsugár bölcsőde mellett 
egy közparkot hozunk létre. A Zöld Dunakeszi 
Program része, hogy folyamatosan növeljük 
a hasznos zöldfelületeket, újabb közparkokat 
hozzunk létre. Ezt az elgondolást szeretnénk 
követni az újonnan épült intézményeink mel-
lett is.

A területen több fejlesztés kezdődött vagy va-
lósult meg az elmúlt időszakban. Legelőször 
egy játszóteret, hozzá kapcsolódó járdát ala-
kítottunk ki. Az elmúlt hetekben tapasztalható 
munkák, mint az Üdülő utcai fitneszpark, a jár-
daépítés és a parkolóépítések a Leiningen ut-
cában mind a nagyfeszültség alatti Dessewffy 
park komplex fejlesztését célozzák.

Gond volt, hogy a tábla tiltó jelzése ellenére 
átjártak a területen, ezért nem alakult ki ren-
dezett terület, amit a parkoló és a járda kiépí-
tésével oldunk meg. ezt követően kerülhet 
sor a terület parkosítására – természetesen 
a magasfeszültség figyelembevételével. Tóth 
Eszter főkertész és Csoma Attila képviselő már 
dolgoznak a folytatáson.
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Díjnyertes a 
Kiscsurgó völgyének 

rehabilitációja

A Virágos Magyarországért 
pályázaton többször nyert 

díjat Dunakeszi

Kőrösi park

Fitneszpark 
a Malomárok 
lakóparkban 

POLGÁRMESTERI 
BESZÁMOLÓ Nincs fejlesztés 

zöldterület-fejlesztés 
nélkül

„
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Mikor várható a gyártelepi növényzet 
rendbetétele?

Szabó József képviselő kérésre a gyártelepi kö-
zös képviselőkkel együtt megbeszélést hívunk 
össze a kereszteződések beláthatósága, tár-
sasházi udvarok rendezése érdekében. Nyáron 
folytatjuk az egyébként folyamatos zöldfelü-
let-karbantartást.

Lemaradtunk az őszi igénylésről, lesz 
idén is lehetőség facsemetét igényelni?

A Fő úton kivágott fák helyére mikor 
ültetnek facsemetéket?

Valljuk, hogy zöldebb város = egészségesebb 
város. A dunakesziek értik ezt a törekvésünket, 
ezért partnereink abban, hogy a saját terüle-
tükön is tegyenek ezért. A rendszerváltás óta 
a legnagyobb fásítás zajlik Dunakeszin. Ősszel 
annyi fát rendeltünk, hogy egyetlen faiskola ki 
sem tudta szolgálni az igényeket. Természete-
sen idén is meg fogjuk hirdetni a facsemeték 
igénylését.

A Fő úton a vihart követően a Magyar Közút 
szakemberei vágták ki a veszélyesnek ítélt, 
megdőlt nyárfákat. Ezt mi hársfa sorral pótol-
tuk. A hársfákat a távhővezeték kiépítése ide-
jére kiemeltük, vermeltük, majd 2023 december 
végén visszaültettük, valamint újakat is telepí-
tettünk melléjük.

Dunakeszi - a mi városunk

Tóth Eszter reagált egy kérdésre

Tóth Eszter reagált egy kérdésre
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A Fő úti járda mellé 
több száz cserjét és 

fát ültettünk el.
Tiszta udvar, 

rendes ház

Több ezer virágot 
ültetünk el évente.

POLGÁRMESTERI 
BESZÁMOLÓFÁSÍTÁSI PROGRAM „
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ZÖLDEBB VÁROS

EGÉSZSÉGESEBB VÁROS=
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Keszi sétány

Aradi vértanúk tere

Madárlátta tanösvény

POLGÁRMESTERI 
BESZÁMOLÓ 1211



ZÖ
LD

 D
U

N
AK

ES
ZI

 
PR

O
GR

A
MPOLGÁRMESTERI 

BESZÁMOLÓ24+1 JÁTSZÓTÉR

A Játszótérfelújítási Programunkban 
valamennyi játszóteret megújítjuk.

Korosztályos 
játszótereket 
alakítunk ki.
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Várható Alagligeten kutyafuttató?

Lehet-e tenni valamit annak érdekében, hogy ne 
legyenek ennyire kutyaürülékesek a járdák?

Eddig nem érkezett erre jelentős lakossági 
igény. Amennyiben erre nagy lesz az érdeklő-
dés, megnézzük, hol alakítható ki kutyafuttató.

A Dunakeszi Civilek Az Állatokért Egyesülettel 
közösen rendszeresen tartunk programokat, 
előadásokat a felelős állattartásról, amely-
nek egyik eleme, hogy a kutyaürüléknek nem 
a járdán a helye. A frekventált, problémásabb 
helyszínekre erre megfelelő kukákat, összesen 
190 darabot helyeztünk ki, a többi már csak az 
állattartókon múlik.

Dunakeszi - a mi városunk

Lesz idén is fecskefészek igénylésére lehe-
tőség?

Igen. Képviselői kezdeményezésre a program 
idén is folytatódik.
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Kutyafuttatókat 
alakítottunk ki a 

lakótelepen.

Kutyás piknik a 
Katonadombon

Kutyapiszokgyűjtő 
kukák városszerte

POLGÁRMESTERI 
BESZÁMOLÓFELELŐS ÁLLATTARTÁS, 

ÁLLATVÉDELEM
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Gondolkodtak azon, hogy a sárga (palackos) 
szelektív hulladékgyűjtő zsák helyett zöld zsá-
kot (zöldhulladék) osztanak limitált mennyi-
ségben, hogy ne a kukába helyezzék az értékes 
zöldhulladékot?

Eddig is volt lehetőség a Dunakeszi Közüzemi 
Nonprofit Kft. telephelyén és több partnerüz-
letben zöld zsákot vásárolni. Az önkormányzat 
szándéka évek óta a lakossági szelektív hulla-
dékgyűjtés kiszélesítése. Ezen felül tavasszal 
a zöld zsákok használatát ösztönző programot 
indítunk el. Dunakeszi - a mi városunk

Tervezik komposztáló, esővízgyűjtő tartály és 
virágmagkeverékek osztását a helyi lakosok-
nak?

A zöld stratégiánkat folyamatosan újabb lehe-
tőségekkel, lakossági programokkal bővítjük. A 
városban korábban két közösségi komposztá-
lót is kihelyeztünk, tervben van egy harmadik 
létesítése. Emellett Nyíri Márton környezet-
védelemért felelős alpolgármesterrel azon 
dolgozunk, hogy a következő önkormányzati 
ciklusban egy városi komposztálót tudjunk 
létrehozni pályázati forrásból. Szabó József 
képviselő sikeres pilotprogramja után január 
végén városi szintre terjesztettük ki az esővíz-
gyűjtő tartály igénylési lehetőséget, a virágül-
tetésekből megmaradt palántákat pedig időről 
időre kiosztjuk a lakosságnak. 

A sikeres pilotprogram után az egész városban 
kedvezményesen igényelhető az esővízgyűjtő 
tartály.

Szelektívhulladék-gyűjtő szigetet helyeztünk 
ki a Tőzegtavaknál.

Dióssi Csaba reagált egy képre
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Közösségi komposztálókat 
helyeztünk ki a lakótelepen 

és Alagligeten.

Felszámoltuk 
az illegális 
hulladéklerakókatx

Bevezettük a 
háztól történő 

zöldhulladékgyűjtést

Környezetvédelmi rajz-
és fotópályázatok 

POLGÁRMESTERI 
BESZÁMOLÓ

TUDATOS
HULLADÉKGYŰJTÉS



ZÖ
LD

 D
U

N
AK

ES
ZI

 
PR

O
GR

A
M

Köztisztasági nap 
2012 óta

Egész évben 
biztosítjuk a 

lomtalanítást

Megnyílt a városi 
ÖKO-udvar

POLGÁRMESTERI 
BESZÁMOLÓ

TUDATOS 
HULLADÉKGYŰJTÉS

19



Mikor rendeződik a Fő út 112. alatt talál-
ható szennyvízátemelő?

Mikor fogják beüzemelni az új víztornyot?

A DMRV felé folyamatosan jelezzük a problé-
mát, ezen felül Tóth Eszter főkertészt kértem 
fel, hogy az adottságokat figyelembe véve vizs-
gálja meg a fásítás, növényültetés lehetőségét.

A DMRV tájékoztatás szerint májusban, így a 
nyári csúcsidőszak előtt üzemelni fog.

Új víztorony épült a Toldi és a Tóvárosi lakópark 
mellett.

A régi strand területén szeretnénk egy 
csónak lerakót. Van erre lehetőség?

Igényeltünk ledeket. Mikor kapjuk meg?

Tervezzük, azonban a megvalósításhoz a te-
rület megfelelő szabályozására van szükség 
a kutak miatt. Szeretnénk, ha ez minél előbb 
megvalósulna.

A Dunakeszi Ledcsere Programba regisztráltak 
számára január végén megérkeztek a led fény-
források, ezt követően elvégeztük a szétválo-
gatást.

Dunakeszi - a mi városunk

A Dunakeszi fogyasztási címet megjelölt igény-
lőknek telefonos egyeztetést követően az 
önkormányzat megkezdi a kézbesítést. A Du-
nakeszitől eltérő fogyasztási címet megjelölt 
regisztrálók a Polgármesteri Hivatalban tudják 
majd átvenni a ledeket. A pontos átvételi/át-
adási időszakról a www.dunakeszi.hu webol-
dalon adunk tájékoztatást.
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Bérelhető 
strandeszközök

Csapadékcsatorna 
épült a Tóváros és a 

Toldi lakóparkokban.

Elektromos 
töltőállomásokat 

építettünk ki

Lakossági igények 
alapján fejlesztjük a 

Duna-partot

POLGÁRMESTERI 
BESZÁMOLÓZÖLD FEJLESZTÉSEK 

AZ ORSZÁG EGYIK LEGJOBB DUNA-PARTI
SZABADSTRANDJÁT ALAKÍTOTTUK KI DUNAKESZIN.

„
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Országos probléma,
amire mi helyben keresünk 

megoldásokat

„

POLGÁRMESTERI 
BESZÁMOLÓ

EGÉSZSÉGÜGY
2423



Az egészségüggyel kapcsolatban beér-
kezett kérdések nagy része a várólis-
tákkal volt kapcsolatos, ezekre csopor-
tosan válaszolok:

Mindenhol vannak várólisták, ez egy 
országos probléma, amire mi helyben 
keresünk megoldást. Egészségügyben 
nekünk az az álláspontunk, hogy egy ön-
kormányzat nem szakmai szervezet, de 
amit mi tudunk biztosítani, az a háttér. 
Amiben hatáskörünk van, ott elmegyünk 
a falig, néha még azon túl is. 

Mi mindent tettek ezért?

Felújítottuk az összes rendelőt, bővítettük és 
felújítottuk a szakorvosi rendelőt. Újabb egész-
ségházat építünk, bevezettük az elektronikus 
időpontfoglaló és receptfelíró rendszert, to-
vábbá folyamatos eszközvásárlással segítjük a 
gyorsabb és szakszerűbb betegellátást.

Sikerült elérnünk, hogy az orvosi óraszámot 
Dunakeszin 2,5-szeresére emeljék meg. A vá-
rólisták csökkentése érdekében szűrőnapokat 
szervezünk és a Szakorvosi Rendelőintézet ve-
zetésével közösen azon dolgozunk, hogy a du-
nakesziek számára plusz idősávokat nyissunk 
meg a szakrendelések terén.

Dunakeszi - a mi városunk
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Pszichiátriai épület 2020

2015–2020 között 
kibővítettük és 

felújítottuk az SZTK 
épületét

Megújult a Liget utcai 
rendelő és mentőállomás 

2019
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Idén is lesz szűrőnap?

Lesz, és nem is csak egy. Széles körű össze-
fogás van Dunakeszin: a védőnők, az SZTK, az 
orvosok, az önkormányzat és az Országos Kór-
házi Főigazgatóság mind-mind összefogtunk 
azért, hogy az egészségmegőrzés érdekében 
ne csak a szenior korosztálynak, de a család 
minden tagjának szűrőnapokat szervezzünk 
Dunakeszin.

Dunakeszi - a mi városunk

Mikor lesz gyermekorvosi fogászati ellátás 
Dunakeszin?

A fogorvosi ellátás az alapellátások közé tar-
tozik, körzet szerint ellátnak felnőttet és gye-
reket egyaránt. A fogszabályozás szintén a 
körzeti fogorvosok feladata, akik folyamatosan 
fogadják a pácienseket. Minden fogorvosi állás 
betöltött, teljes kapacitással dolgoznak.

Wolfort Tiborné reagált egy kérdésre
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Szűrőbuszokat 
hívunk minden évben 

városunkba

Ingyenes Gondosóra 
Program a 65 év 

felettieknek

POLGÁRMESTERI 
BESZÁMOLÓA TÉTLENKEDÉS

NEM DUNAKESZI 
STÍLUSA
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Mi lesz a gyermekorvosi ügyelettel?

Az ügyeleti rendszer átalakult, kikerült az ön-
kormányzati feladatok közül. 2024. február 
1-jétől jogszabályi előírás alapján az orvosi 
ügyeletek – a gyermekek esetében is - ország-
szerte állami fenntartásba kerültek. Gyermek 
és felnőtt ügyeleti ellátás esetén is a 1830-as 
telefonszámot kell hívni.

Tervezik-e újabb egészségügyi gépek 
beszerzését?

Az egészségügyi ellátást folyamatos gépbe-
szerzésekkel, eszközök megújításával segítjük. 
Orvosaink partnerek ebben, számítunk vélemé-
nyükre és számíthatnak ránk. Ennek az össze-
fogásnak volt köszönhető a fogorvosi székek 
és a képdiagnosztikai gépek vásárlása is. Je-
lenleg vérképelemző kislaborokat biztosítunk 
több ütemben a rendelőkbe, és egyeztetünk az 
SZTK vezetésével újabb gépek vásárlásáról is.

Dunakeszi - a mi városunk
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Oltási támogatás 
bevezetése a gyermekek 

számára 

Új, digitális tüdőszűrő 
készülékek vásárlása a Városi 

Tüdőgondozó Intézetbe

Ultrahang gép 
vásárlása az SZTK-ba

POLGÁRMESTERI 
BESZÁMOLÓ

3029



Mi lesz az új egészségházban 
a Fő úton?

Jelenleg minden orvosnak, védőnőnknek van 
helye a városban, de ennél mi többet szeret-
nénk. Célunk, hogy az orvosok, a védőnők és a 
páciensek számára is előnyös fejlesztésekkel 
tovább segítsük az ellátást. Ezzel a beruházás-
sal minden gyermekorvos külön rendelőben 
fogadhatja a gyerekeket, így komfortosabb lesz 
a várakozás, nem csúsznak egybe a rendelési 
idők. Ide fog költözni a IV. számú gyermekorvo-
si, az V. számú fogorvosi körzet, valamint az I., a 
X. és a XII. védőnői körzet is.

Dunakeszi - a mi városunk
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Defibrillátor 
készülékek a város 

több pontján

Tóvárosi orvosi 
rendelő 2017

Fóti úti rendelő 2016
A Casalgrande téri rendelő 

felújítása 2014, 2019

Erodium időpontfoglaló 
rendszer 2019

POLGÁRMESTERI 
BESZÁMOLÓ
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A cél egyértelmű:
akár saját forrásból is,

de jussunk előre!

„

POLGÁRMESTERI 
BESZÁMOLÓ

KÖZLEKEDÉS
3433



Tervezik-e, hogy a Fő úti Tescónál körfor-
galmat építenek?

A kereszteződés egyrészt a Magyar Közút ha-
tásköre, másrészt összetett a helyzet a kör-
nyék adottságait illetően. A kereszteződés 
átalakításánál figyelembe kell venni mind a 
Malomárok lakóparkban élők, mint a Rév útról 
a Fő út irányába közlekedőt igényét. Szakembe-
reket kértünk fel, hogy keressék meg a közleke-
dési kérdésre a legjobb megoldást.

Ami a másik utat illeti: Az útpálya elkészült, 
azonban a hatósági eljárás keretében plusz 
feladatokat írtak elő. Amint ezek elkészülnek, 
megtörténhet az átadás.

Az alagligeti végre megnyílt. 2010 óta vagyok 
polgármester, de a bürokrácia még engem is 
meg tud lepni. Az útpályaszerkezet, a vízelve-
zetés, a gyalogátkelő helyek felfestése, a köz-
világítás kiépítése megtörtént. Hatóságok és 
szolgáltatók sorával hadakoztunk, sürgettük 
őket.

Dunakeszi - a mi városunk

Mikor lesznek végre felújítva a Magyar Közút ke-
zelésében lévő utak? (Fő út, Fóti út, Szent István 
utca, Rév út, Kossuth Lajos utca, 2-es út)

Mikor nyílik meg végre az Alagligeti elkerülő út 
és a Diáknegyedet az M2-essel összekötő út?

A Shell benzinkút és a Burger King közötti 
szakaszon mikor lesz plusz forgalmi sáv? 
Tudjuk, hogy a közúthoz tartozik, de lehet 
ezért valamit tenni?

Ez egy nagyon fontos és nagyon nehéz kérdés, 
ugyanis jelenleg uniós pályázati lehetőség 
nincs állami utak felújítására, és a Magyar Köz-
út sem a Magyar Falu Programban, sem a me-
gyeszékhelyekre vonatkozó Modern Városok 
programban nem tud indulni forrásokért. A tét-
lenkedés azonban nem Dunakeszi stílusa, ezért 
folyamatosan keressük a megoldásokat. 

Csak tavaly három állami úton lévő csomó-
pontot építettünk át – saját költségvetési for-
rásból. Az okmányiroda előtt, a Kossuth Lajos 
utca–Széchenyi István utca körforgalmat és az 
SZTK-csomópontot. Ezek óriási beruházások 
egy önkormányzat költségvetéséhez képest. 

Nem ez az első eset, amikor a Magyar Közút ke-
zelésében lévő utakon saját forrásból teszünk 
lépéseket. A plusz sávokra vonatkozó terveket 
elkészíttettük, jelenleg az állami szervek által 
a kiviteli terv elkészítése és az engedélyezte-
tési eljárás zajlik, a kivitelezés ütemezéséről 
közösségi oldalamon adok majd tájékoztatást.

Igyekszem diplomatikusan fogalmazni: az M2-es 
autóúthoz csatlakozó útbaigazító táblák jóvá-
hagyása a Magyar Közút részéről elhúzódott, 
így a forgalomba helyezési eljárás jelentős ké-
séssel kezdődhetett el. A lakosságnál jobban 
már csak mi vártuk, hogy megnyíljon ez az út a 
forgalom előtt. 

A káposztásmegyeri csomópont sem önkor-
mányzati tulajdonban lévő út, átépítését mégis 
saját forrásból valósítottuk meg, hogy a du-
nakeszieknek jobb legyen. Emellett több álla-
mi út felújítási tervét is saját költségvetésünk 
terhére elkészíttettük, annak érdekében, hogy 
elősegítsük a folyamatot. Jelenleg a Kossuth 
Lajos utca egyik szakaszának közös felújítását 
tervezzük a Magyar Közúttal együttműködve.
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Megépítettük az 
Alagligeti elkerülő 

utat.

M2 összekötő út

Önkormányzati 
forrásból megépült a 
Kossuth–Széchenyi 

körforgalom

POLGÁRMESTERI 
BESZÁMOLÓ

Útépítések, 
útfelújítások

Országos 
problémára 
helyben keresünk 
megoldást

„
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Dunakeszi - a mi városunk

 Miért mostohagyereke a városnak a 
Tőzegtavak?

Nem az. Benkő Tamás képviselő rendszeresen 
jelzi felénk az igényeket, egyeztet az egyesület 
vezetésével is. Ennek köszönhetően újult meg a 
Tőzegtavi út is és a jövőben is figyelmet fordí-
tunk a területre.

Folytatódik az önkormányzati utak felújítása?

Az önkormányzat a saját kezelésében lévő 
utakra egy folyamatos felújítási programot 
dolgozott ki. Ennek köszönhetően az elmúlt 
másfél évtizedben a belterületi földutakat 
szilárd burkolattal láttuk el. Szám szerint 63 
földút kapott aszfaltburkolatot. A felújítások 

folyamatosak. Legutóbb a Kagyló utcát aszfal-
toztuk újra, idén pedig, kellő lakossági támo-
gatás mellett további utcák újulhatnak meg. 
Dolgozunk a Kossuth Lajos utca egy szakaszán, 
ehhez az kell, hogy a szükséges aszfaltot biz-
tosítsa a Magyar Közút, minden más munkát és 
költséget magunkra vállalunk.
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Az útfelújítási 
program következő 
üteme: Kőrösi köz, 

Vasút utca, Kossuth 
Lajos utca szakaszai, 

Mátyás király utca egy 
szakasza, Karinthy 
Frigyes utca, Nap 

utca, Rákóczi út egy 
szakasza

Elkészült a Tőzegtavi 
út felújításának első 

két üteme.

Pont az i-n: Önkormányzati 
forrásból átszerveztük és 
biztonságosabbá tettük a 

káposztásmegyeri csomópontot.
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Megépült a régóta várt Kossuth 
Lajos utca–Széchenyi utcai 

körforgalom.

Felújítottuk és biztonságosabbá 
tettük a Szent István utcai 

kereszteződést.

Rendbe tettük
a Kiserdő utcát.

Megújult a Barátság 
útja szervizút

Elkészült a Határ út 
felújítása a Fóti út és a 

Rákóczi út között.

Újraaszfaltoztuk
a Kagyló utcát.

Új kanyarodó sávot alakítottunk 
ki a Bajcsy-Zsilinszky utca–Szent 

István utca kereszteződésben

POLGÁRMESTERI 
BESZÁMOLÓ2020–2023
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M2-es bővítése

„63 új utat építünk” program

Körforgalom a Hídi ABC-
nél és a Fóti út–Határ utcai 

kereszteződésnél

2010–2020
LEGJELENTŐSEBB 
KÖZLEKEDÉSI
BERUHÁZÁSAI

Megújult a Bajcsy-Zsilinszky utca 
és a Pálya utca.

Barátság útja és a kapcsolódó 
szervizutak felújítása.

Béke utca–Nap utca felújítása,
és a Nap utcai parkoló szervizútja.

Megépült a Brunszvik utca.

Felújítottuk a Krajcár, a Garas, a 
Tallér, a Széchenyi, a Hunyadi utca 
egy részét, és a Repülőtéri utat.
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A gyártelepi városrészre a behajtást és 
sebességellenőrzést hogyan kívánják 
ellenőrizni?

Terveznek-e zajvédő falat magasítani, 
hogy csökkentsék a zajt a Zerkovitz Béla 
és a IV. Béla utcában?

Hamarosan képviselői kérésre egy fekvőrend-
őrt telepítünk a Bárdos iskola elé, a Fő út mel-
lett pedig kibővítjük a parkolást, hogy csökken-
jen a behajtók száma. Több kérdés érkezett még 
a város más részeivel kapcsolatos forgalom-
csökkentési javaslatokra, ezeket továbbítot-
tam kollégáim felé, akik a rendőrség bevonásá-
val vizsgálják meg az érintett utakat.

Igen, az M2 és a vasút mellett több helyen is 
tervezünk zajvédelemi fejlesztését.

Dunakeszi - a mi városunk
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Sebességmérőt és figyelmeztető 
táblát helyeztünk ki a Váci Mihály 

utcában.

Akadálymentesítettük 
meglévő zebráinkat.

Forgalomlassítókat 
helyeztünk ki 
városszerte.

Traffiboxot 
telepítettünk a Fő 

útra.

POLGÁRMESTERI 
BESZÁMOLÓKÖZLEKEDÉSBIZTONSÁG „

A konkrét helyszíni 
közlekedési kéréseket 

továbbítottam kollégáim felé.
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Kiépült a város második 
okoszebrája.

POLGÁRMESTERI 
BESZÁMOLÓÚJ GYALOGÁTKELŐHELYEKET 

ALAKÍTOTTUNK KI

Valós igényekre 
reagálunk

a Tábor utca–Madách utca kereszteződésnél

a Gérecz utcánál

a Tompa Mihály utcai kereszteződésnél

a Széchenyi utcán, az új orvosi rendelőnél,
a Tisza utcánál és a Kárpát utcánál

Kossuth utca–Toldi utca kereszteződésben 
nyomógombos lámpás gyalogátkelőt adtunk át

a Krajcár utca és a Barátság útja
csomópontban

a Toldi utcánál

a Repülőtéri úton

a Barátság útján a SPAR üzlet előtt

a Rozmaring utca–Pálya utca, 

a Berzsenyi utca–Madách utca, 

a Madách utca–Balassi utca
kereszteződésekben, 

a Fóti úton

Toldi és Tóváros lakóparkok között, a Chilli 
cukrászdánál
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Miért volt szükség a Wass Albert utcai 
parkolóra?

A fejlesztéseink előtt megkérdezzük, hogy mit 
szeretne a lakosság, és a valós igényekre rea-
gálunk. Lakossági kérés, majd az ott élők alá-
írásgyűjtése előzte meg a gyeprácsos parkoló 
kialakítását is.
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Parkolóépítési 
program 
lakossági 
igényre

„

Elkészült a parkoló a 
Barátság útja 35. előtt.

A szülők kérésére parkolót 
építettünk az Alagi 
Tagóvodánál.

Új parkolókat alakítottunk ki 
a Piros Tagóvoda, a görögovi 
és a Napsugár bölcsőde 
mellett.

Bővítettük a Szakáll Ferenc 
utcai parkolókat.

Parkolókat alakítottunk ki a 
Katonadomb soron, a Duna-
parton és a Kiserdő utca 
végén.

Bővítettük és rendeztük a 
parkolási lehetőséget az 
Iskola utcai üzletsor előtt és 
a Városháza közelében.



A legnagyobb előrelépést a város 
három vasútállomása melletti P+R 
parkolók kiépítése jelentette.

a Barátság útja több pontján,
a Krajcár utcában, a Meder utcában,
a Nap utcában és a Szent István parknál

Parkolókat építettünk

A lakótelepen új parkolókat építettünk
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2010–2020

az SZTK mellett

a Liget utca végén

a Radnóti Miklós Gimnázium mögött

a Városháza mellett 2 helyen

a Bercsényi utcai orvosi rendelővel 
szemben

a Szent Imre-templom mellett

a D. Ordass Lajos park körül

a Kismarton utcában.

a Keszi Center mögötti részt és a Kandó 
Kálmán sétány parkolóját felújítottuk.
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2010–2020 KÖZÖTT 
TÖBB KILOMÉTER 

JÁRDÁT ÉPÍTETTÜNK

Vannak kerekesszékkel, babakocsival 
nehezen járható járdák. Mikor tervezik a 
járdák felújítását?

Mikor lesznek rendesen kivilágítva a 
zebrák?

Minden évben több száz méternyi, tavaly több 
kilométernyi járdát építettünk és újítottunk fel. 
Ezek mindegyikét akadálymentesen alakítjuk 
ki. A járdafelújítási programunk folyamatos, 
még idén járdákat újítunk fel. Járdákat építet-
tünk a Vasút utcában, a Malomárok lakópark-
ban, az alagi városrészen és a lakótelepen. A Fő 
út Városháza és Béke út közötti részén a járda 
felújítása pedig része a Fő út komplex felújítási 
programjának.

2010 óta minden gyalogátkelő létesítéséhez 
szükséges kiemelt közvilágítás biztosítása. Az 
azóta létrehozott zebrák így valósultak meg, a 
korábbi helyszínek nem mindegyike felel meg 
azonban ennek a követelménynek. Kollégáim-
mal sorra vesszük ezeket a régi helyszíneket is, 
és kiépítjük a kiemelt közvilágítást.

Dunakeszi - a mi városunk

KÖ
ZL

EK
ED

ÉS

Vasút utca

Bem utca

Pálya utca

Fóti út

Budai Nagy Antal utca

POLGÁRMESTERI 
BESZÁMOLÓJÁRDAÉPÍTÉSI PROGRAM 

VÁROSSZERTE
„

a Karinthy Frigyes utcában,

a Kincsem utcában,

a Gyöngyvirág utcában,

a Nándori utcában,

a „Görögovi” mellett,

a Pilinszky János utcában,

a Madách utcában,

a Piros Tagóvoda mellett,

a Fő úton,

a Vasút utcában,

és a Kandó Kálmán utcában.

Az elmúlt 3 évben 
járdát építettünk



Ki ellenőrzi a helyi buszközlekedést 
és várható-e új buszok beszerzése?

Miért szűnt meg a Szent István iskola különjárata?

A szolgáltató folyamatosan, lehetőségeihez 
mérten cseréli a járműparkot: új, alacsony-
padlós buszok közlekednek a városban, janu-
árban pedig két újabb, korszerűbb busz állt 
forgalomba. Gondolkodunk elektromos buszok 
beszerzésén is. Ha lesz ilyen pályázat, és meg-
éri, élni fogunk a lehetőséggel. Amennyiben 
panaszuk van a szolgáltatóval kapcsolatban,  
írják meg az ugyfelszolgalat@dunakeszi.hu címre, 
és az esetet kivizsgáljuk.

A különjáratra az intézmény átköltözése miatt 
volt szükség, azonban a jelenlegi beiskolázási 
körzet azonban már az új helyszínhez igazodik, 
így jelentősen lecsökkent az igénylők száma. 
Ezért nem indokoltegy külön buszjárat üzemel-
tetése.

Dunakeszi - a mi városunk

Mikor indul újra az alsói Auchan-járat?

2023. december 21-étől újra minden csütörtö-
kön jár az ingyenes alsói Auchan-busz. A Mus-
kátli utcai, régi CBA épületétől 8:38-kor, az 
Auchantól visszafele 10:30-kor indul. Emellett 
Káposztásmegyerre is biztosítunk buszjáratot 
Dunakeszi-Alsóról.
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Új, egységes, fedett 
buszmegállók 

kialakítása

A Dunakeszi Applikáción 
nyomon követhető a 

buszok valós helyzete.

POLGÁRMESTERI 
BESZÁMOLÓKÖZÖSSÉGI 

KÖZLEKEDÉS
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Havazás esetén miért nincs eltakarítva a 
vonathoz vezető útvonalakról a hó?

Mikor lesz végre akadálymentes a vasúti 
közlekedés?

Ez elvileg a MÁV feladata, de tapasztalatunk 
szerint a Vasút utca végénél és a lépcsőn erre 
nem, vagy csak a nap folyamán később kerül 
sor, ezért kérésemre a kollégáim felvették lis-
tájukra, így ezentúl ott is elvégezzük ezt a fel-
adatot.

Nagy előrelépés, hogy a régi szerelvények he-
lyett emeletes KISS motorvonatokon utazhat-
nak a dunakeszi ingázók. Bár egyértelműen a 
MÁV hatásköréhez tartozik, mi is látjuk az aka-
dálymentes megállók hiányát. Többször tárgyal-
tunk a gyártelepi megálló akadálymentesítésé-
ről és felújításáról, a tervek el is készültek. Ezzel 

Dunakeszi - a mi városunk

párhuzamosan folyik annak megvalósítása, 
hogy a megállóhelyet állomássá alakítsák át, 
ami azért is fontos, hogy a Dunakeszi–Budapest 
járatokat sűríteni lehessen. Ígéretünk van, hogy 
vagy az állomáskialakítással egybekötve, vagy 
a meglévő tervek aktualizálásával akadálymen-
tesíteni fogja a MÁV a megállót. Emellett azt a 
tájékoztatást kaptuk, hogy Dunakeszi nagyállo-
máson, amennyiben a személyzetnek jelzik, van 
lehetőség akadálymentes utasátkísérésre.
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Megújult a gyártelepi állomás előtti 
terület.

Megújult a Nagyállomás 
épülete

 P+R parkolók és 
kerékpártárolók 

segítik a 
közlekedőket.

POLGÁRMESTERI 
BESZÁMOLÓKÖZLEKEDÉSBIZTONSÁG „
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Fóti út, Fő út, kerékpáros 
kiskörút, Béke út, 
Klapka utca, Pálya utca, 
Repülőtéri út, Határ út.

2010 óta folyamato-
san bővítjük a városi 
kerékpárúthálózatot:

Megállapodást kö-
töttünk a Lime roller 
szolgáltatójával, így 
Dunakeszin is több 
Lime-pont létesült.

Mikor épül meg az Eurovelo6 hiányzó 
szakasza, mikor lehet a Lidl-be is 
elmenni biciklivel?

2010 óta folyamatosan bővítjük a városi kerék-
párúthálózatot, amelynek köszönhetően leg-
több városi intézményünk megközelíthető bi-
ciklivel. Jelenleg a közbeszerzési szakasz zajlik, 
nyáron kiépítjük a hiányzó szakaszt a Fő úton, és 
elvezetjük az utat egészen a Lidl áruházig, majd 
az a szervizúton az Auchanig.

Dunakeszi - a mi városunk
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Kerékpáros 
szervizoszlop

EuroVelo 6

Repülőtér úti kerékpárút

Fóti úti kerékpárút

Kerékpárút a Duna-parton
Kerékpáros pihenő

POLGÁRMESTERI 
BESZÁMOLÓ

KERÉKPÁROS 
KÖZLEKEDÉS
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Ami a szülőknek fontos, 
nekünk is az!

„

POLGÁRMESTERI 
BESZÁMOLÓ

OKTATÁS
6059



POLGÁRMESTERI 
BESZÁMOLÓ

Biztos, hogy megnyit szeptemberben az új okta-
tási intézmény, a Dunakeszi Diáknegyed?

Egyszavas válaszom: igen.

Szeptemberben már az új épületben kezdődhet 
meg az oktatás, és Magyarország legnagyobb 
középiskolai beruházása Dunakeszin valósul 
meg. Nagyon hálás vagyok annak a több száz 
embernek, akinek munkája ezt lehetővé tette. 
Polgármesteri munkám egyik legnagyobb él-
ménye ennek menedzselése.

Elképesztő ütemben halad a kivitelező. Az épü-
letek készültségi szintje 98%-on áll. A kivite-
lezés végén indul a bútorozás és a használat-
bavételi engedélyeztetési eljárás. Nincs olyan 
dunakeszi lakos, akit ne érintene ez a beruhá-
zás, ezért érthető, hogy 2024 legjobban várt 
eseménye a diáknegyed tanévnyitója.
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Akkor amikor, elkezdtük
tervezni ezt az iskolát
négy célt   határoztunk meg:

A diákok piacképes képzésekben 
vehessenek részt, hogy szakmát 
szerezhessenek és jó alapokat 
kapjanak – mindezt a legmodernebb 
környezetben.

Jól felkészült tanárokat 
biztosítsunk számukra, akiket 
megbecsülünk és akik jó 
körülmények között tudnak dolgozni.

Városunk testvérvárosi 
kapcsolatait kihasználva segíteni 
tudjuk a diákokat a külföldi 
kapcsolatszerzésben, ezzel 
magabiztos tudást szerezve 
erősíthetik majd közösségünket.

Dunakeszi jelen pillanatban egy 
oktatási oázis, itt más munka folyik, 
mint az országban sok helyen. A 
városvezetés egy irányba halad, 
ennek jótékony hatását fogja 
megtapasztalni mindenki, 
aki belép a Dunakeszi 
Diáknegyed kapuján.
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2010: 9 CSOPORT          2024: 23 CSOPORT

Az SNI gyermekeknek milyen lehetősé-
get biztosít a város?

Igaz, hogy az időszakos bölcsődét akkor 
is igénybe vehetem, ha nem dolgozom?

A férőhelybővítéseknek köszönhetően az SNI 
iskolai oktatás mellett az SNI óvodai és bölcső-
dei ellátást is helyben tudjuk biztosítani a du-
nakeszi családoknak. 

Dunakeszi - a mi városunk

Terveznek-e még óvodai és bölcsődei 
férőhely-bővítést?

2010-ben Dunakeszi történetének legnagyobb 
oktatási- és nevelési intézményépítésébe fog-
tunk. Ma már egy jól működő településen alap, 
hogy férőhelyet biztosít minden ott élő gyerek-
nek. Szinte az összes agglomerációs települé-
sen azzal küzdenek, amit mi itt Dunakeszin az 
elmúlt 10 évben megoldottunk. Jó néhány lé-
péssel szomszédaink előtt járunk.

2023-ban a legújabbat, a Napsugár Bölcsődét 
is bővítettük, most pedig új óvodánkat, az Ara-
nyalma Tagóvodát bővítjük plusz négy csoport-
tal azért, hogy a dunakeszi családoknak és a 
pedagógusoknak segítsünk a csökkentett cso-
portlétszámokkal.

2010 óta megháromszoroztuk a bölcsődei férő-
helyek számát. Új iskolákat, óvodákat, bölcső-
déket építettünk, a meglévőket bővítettük. 
2010-ben még csak álom volt, ma már valóság: 
minden dunakeszi gyermek számára tudunk 
óvodai férőhelyet biztosítani, ráadásul olyan 
intézménybe, ami óvodának épült.

Szabóné Ónodi Valéria reagált egy kérdésre

Igaz. Minden szülő életében adódhat olyan 
élethelyzet, amikor egy kis segítségre van 
szüksége, ezért elindítottuk a Rapid bölcsit, 
ahol kötöttségek nélkül, akár 1-2 órára is elhe-
lyezhetik gyermeküket. Nem szükséges mun-
káltatói igazolás.
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Felújítottuk a 
Kőrösi iskolát, és 

a tornatermét.

Új étkezőbútorokat 
kapott a Bárdos 

iskola.

Megépült az 
Aranyalma 
Tagóvoda.

Elkészült a Napsugár 
bölcsőde 2. üteme.

POLGÁRMESTERI 
BESZÁMOLÓ KÖZEL MEGHÁROMSZOROZTUK

A BÖLCSŐDEI FÉRŐHELYEK SZÁMÁT
„
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Tervezik-e a városi szakszolgálat akadály-
mentesítését, illetve korszerűsítését?

Nagyon kedvesek, hogy gondoltak Mikulás 
napján a bölcsisekre is, de kérem, a jövőben 
mellőzzék a mogyorót a mikuláscsomagból.

A szolgálat kérésére a Bercsényi utcai ellátóhe-
lyük mellé a Vasút utcai irodaház egy emeletét 
is átadtuk. A Pedagógiai Szakszolgálat a Ceg-
lédi Tankerületi Központhoz tartozik, jelezzük 
feléjük az igényt.

Köszönöm a visszajelzést. Idén a szülők jelzése 
alapján minden ételérzékeny óvodás és bölcső-
dés gyermeknek mentes csomagot biztosítot-
tunk. Másoktól is kaptam pozitív visszajelzést, 
aminek nagyon örülök. 

Miért nem lehet SZÉP-kártyával fizetni a 
közétkeztetést?

A közétkeztetés nagyon jelentős költsége min-
den önkormányzatnak, amely a családtámo-
gatás részévé teszi a gyerekek étkezésének 
támogatását. Mi Dunakeszin többféle módon 
biztosítunk kedvezményeket. A bölcsődében a 
gyermekek 40%-a, míg az óvodában a gyerme-
kek 60%-a étkezhet ingyen.

A SZÉP-kártyás fizetés pluszban jelentkező 
költsége 3,6%, ami további jelentős kiadásokat 
jelentene az önkormányzat számára. 

Dunakeszi - a mi városunk
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Megépült a Szent 
István Általános 

Iskola (2017).

A Bárdos iskola alsó 
tagozatosai új helyre 

költözhettek 2011-ben.

Új épületszárnnyal 
egészült ki a Fazekas 

iskola (2015).

Megépült a Krisztus 
Király Római Katolikus 

Általános Iskola (2018).

POLGÁRMESTERI 
BESZÁMOLÓ2010-ben Dunakeszi történetének 

legnagyobb oktatási és nevelési 
intézmény építésébe fogtunk.

„
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A csoportszobák mérete nem mindenhol felel meg 
az előírtaknak, ez szakmailag rendben van?

A korábbi években, amikor az agglomeráci-
ós településekre jellemző férőhely hiánnyal 
küzdöttünk, a jogszabály lehetővé tette a cso-
portlétszámok megemelését, a 2010 óta tartó 
szisztematikus intézményépítésnek köszönhe-
tően azonban mostanra elegendő férőhely áll a 
gyerekek rendelkezésére.

Dunakeszi - a mi városunk

Személy szerint is fontosnak tartom, hogy 
legyen elég tere a gyerekeknek, mert az az 
egészséges testi-lelki fejlődésük feltétele, szó-
val biztosíthatom, jelenleg minden csoportban 
érvényesül a kötelező gyermek/négyzetméter 
arány. 

Lehet-e, kell-e tisztasági csomag, csoport-
pénz és plusz gyümölcs az óvodákban?

Az önkormányzat számára minden évben eljut-
tatjuk költségvetési igényünket, amely a kéz-
műves foglalkozások alapanyagaira, ünnepsé-
geink megtartására kérünk támogatást. Ezt az 
önkormányzat minden évben maradéktalanul 
biztosítja számunkra, így nincs szükség cso-
portpénz szedésre, ezt kifejezetten jelezni is 
szoktuk a szülők számára.

Ahol mégis szednek a szülők saját döntésre, ők 
határozzák meg, mire fordítják. A közétkezte-
tés biztosítja az előírt gyümölcs- és zöldség-
mennyiséget, ugyanakkor a csoport egyéni igé-
nyeinek megfelelően biztosítunk lehetőséget 
a szülőknek gyümölcs behozatalára, de erre 
semmilyen módon nem kötelezzük a szülőket, 
ez a szülői közösség döntése. Amióta óvodák 
működnek, szokás, hogy, aki teheti, tisztasági 
csomaggal járul hozzá az óvodai működéshez, 
de természetesen ez sem kötelező.

Faith Éva reagált egy kérdésre
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100 éves az 
Eszterlánc Óvoda

Megépült a „görögovi”

Felépült a Szent 
Erzsébet Katolikus 

Óvoda (2011).

2010 óta most épül
az 5. óvoda

„
POLGÁRMESTERI 
BESZÁMOLÓ
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Kevés az óvónő és a tanár, nincs az óvodákban 
sportolási, fejlesztési lehetőség, Ön szerint jó 
ez így?

A pedagógushiány országos probléma, amire 
mi helyben keresünk megoldást. Mi is látjuk, 
hogy van tennivaló, és a sajnálkozás helyett 
konkrét lépéseket teszünk a nevelési és ok-
tatási körülményeink körül. Óvodai nevelői 
képzést indítunk a technikum keretein belül, 
szolgálati férőhelyeket, lakásokat alakítunk ki 
leendő pedagógusaink számára és ún. Dunake-
szi pótlékkal is kifejezzük megbecsülésünket.

Mindegyik intézményünkben biztosított a 
szervezett mozgásfejlesztés lehetősége, leg-
több óvodánkban ovi-sport pályát építettünk 
ki. Nagycsoportosaink számára lehetőség van 
korcsolya- és úszásoktatásra, illetve, ahol 
adottak a körülmények, ovi-foci, korfball és 
pompon foglalkozásokra is.

A környező településekkel ellentétben intéz-
ményi keretek között biztosítjuk a gyógype-
dagógiai szűrést, a logopédiai fejlesztést és 
országos szinten mintaként szolgáló tehet-
ségműhelyeket működtetünk óvodáinkban. 
Emellett bölcsődéinkben gyógypedagógust is 
foglalkoztatunk.

Hallottam, hogy tervezik óvodai nevelői képzés 
indítását. Erről mit lehet tudni?

A Váci SZC Lányi Ferenc Technikum és Szakkép-
ző Iskolával folyamatos tárgyalásokat foly-
tattunk, aminek eredményeképpen – terveink 
szerint – 2024 ősztől esti tagozaton elindulhat 
a képzés Dunakeszin.

Dunakeszi - a mi városunk

Szerencsés helyzetben vagyunk, hiszen váro-
sunkban országosan elismert szakemberek 
dolgoznak, így a képzést és a szakmai gyakor-
latot is helyben tudjuk biztosítani. Amint olyan 
pontra jutnak a tárgyalások, jelezni fogom pol-
gármesteri Facebook-oldalamon is a részlete-
ket, és a városi honlapon is hírt adunk róla. 
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Ovi-sport pályákat kapott az 
Eszterlánc, az Alagi, a Piros, a 
Játszóház, a Gyöngyharmat, a 
Meseház, a Kerekerdő, a Szent 

Erzsébet és a „MÁV ovi”

Megépült a Kincsem 
Bölcsőde (2013).

Felújítottuk és bővítettük 
az Alagi Tagóvodát és új 

parkolóval bővült 2023-ban.

Elkészült a Meseház 
Tagóvoda (2014).

POLGÁRMESTERI 
BESZÁMOLÓ 7069
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Piros Tagóvoda 
felújítása

Megszépült a Farkas 
Ferenc AMI

koncertterme és udvara.

Megújult a Kőrösi 
iskola játszótere.

Felújítottuk a Radnóti 
Miklós Gimnáziumot 
és sportcsarnokát.

POLGÁRMESTERI 
BESZÁMOLÓAMI A SZÜLŐKNEK FONTOS,

NEKÜNK IS AZ
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Dunakeszi
odateszi!

„
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Mikor rendezik a lakótelepi piac épület sorsát? 
Tervezi-e az önkormányzat a kiváráson kívül 
egyéb hatásosabb intézkedést, pl. kisajátítást?

A szándékunk egyértelmű: a régi, romos piac 
helyett egy korszerű piac megvalósítása. Az 
épület több mint fele már városi tulajdonban 
van. Jelenleg a Helyi Építési Szabályzat módo-
sítása zajlik.

Több üzletre, boltra vonatkozó kérdés is ér-
kezett. Városunkban rengeteg üzlet és vál-
lalkozás működik, létjogosultságukat a piaci 
kereslet határozza meg. Konkrét boltok meg-
valósítására nincs ráhatásunk, de az önkor-
mányzati tulajdonú ingatlanok bérbeadásával 
és rendezvényeinken való kitelepülési lehe-
tőségekkel, az inkubátorház létrehozásával, 
valamint a Dunakeszi Kártya partnerséggel se-
gítjük, hogy minél több szolgáltató megtalálja 
Dunakeszin számítását.

Dunakeszi - a mi városunk

Miért szükséges a Dunakeszi Kártya, miért nem 
elég a lakcímkártya és a személyigazolvány 
felmutatása?

A rendezvényeken a digitális Dunakeszi Kártyá-
val nagyságrendekkel gyorsabb a beengedés, 
mintha egyesével kellene elkérni a személyi 
igazolványt és a lakcímkártyát. A beengedő 
személyzet, valamint az elfogadóhelyek külön 
megállapodás nélkül nem is jogosultak elle-
nőrizni a lakcímkártyát a szigorú adatvédelmi 
szabályok miatt, így a partnerüzletekben is a 
Dunakeszi Kártya a megoldás.

Már a szomszédok is a mi rendezvényeinket 
várják, és persze szívesen látjuk őket is, de mi 
elsősorban a dunakesziekért dolgoznunk, nekik 
szervezzük a programokat, és szeretnénk az ő 
elsőbbségüket megtartani. Ebben segít a Du-
nakeszi Kártya, amivel ingyenesek a program-
jaink. Ma már több, mint 20.000 lakostársunk 
rendelkezik Dunakeszi Kártyával. 

Ennek lezárultával lehetőségünk lesz kisajátí-
tási eljárás lefolytatására, ami megnyitja a le-
hetőséget egy Dunakeszihez méltó piac felépí-
téséhez. Addig is, a Dunakeszi Kispiac minden 
héten fogadja a vásárlókat a Repülőtér parkoló-
jában és kéthetente szombaton a lakótelepen is.
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Dunakeszi Kártya 
elfogadóhely

Inkubátorház épül 
Dunakeszin

Dunakeszi Feszt

POLGÁRMESTERI 
BESZÁMOLÓ
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Lesz megint lehetőség közösen 
szurkolni a magyar válogatottnak a 
Foci Eb idején?

Lesz.

Dunakeszi - a mi városunk

Kedveljük az intézkedéseit, de miért nem 
jelenik meg együtt a helyi ellenzéki képvi-
selőkkel? Szép gesztus lenne, ezzel talán 
enyhítene az országot átölelő ellenségeske-
désen, legalább helyi szinten?

2010 óta, amióta polgármester vagyok, azt ké-
rem a mindenkori képviselő-testülettől, hogy 
hagyjuk a város határain kívül a pártpolitikát. 
2010-ben első dolgom volt, hogy a város érde-
kében a programunkat támogatva az összes 
képviselő aláírt egy együttműködési megálla-
podást, amit 2014-ben megújítottunk.

Mindenkinek tiszteletben tartom a világnéze-
tét, de nincs jobb vagy baloldali Dunakeszi. Csak 
Dunakeszi van! Épp ezért igyekszem gesztust 
gyakorolni minden megválasztott képviselő felé 
pártállástól függetlenül: rendszeresen beszá-
molhatnak tevékenységükről, mit végeztek a 
dunakesziek érdekében. Minden olyan képviselő, 
aki tenni akar a városért, lehetőséget kap, többen 
tanácsnokként élnek is ezzel a lehetőséggel. 

Dunakeszi elmondhatja magáról, hogy a ren-
dezvények és a sportok városa is. Itt mindenki 
megtalálja a maga rendezvényét. Az elmúlt 
években megtapasztaltuk, hogy a dunakeszi-
ek épp úgy szeretnek együtt bulizni Azahriah 
koncertjére, mint megkóstolni a hűs borokat a 
Dunakeszi Borsétányon egy nyári estén, vagy 
együtt szurkolni a magyar csapatnak, és kiálta-
ni: góóóóól! Ígérem, idén is együtt szurkolhat a 
város a magyar válogatottnak.

Dunakeszi fejlődésének titka az az alkotói 
nyugalom, ami 2010 óta jellemzi városunkat. 
Dunakeszi nem politikai hadszíntér, és amíg én 
vezethetem Dunakeszit a helyiek bizalmából, 
addig itt nem lesz pártpolitikai acsarkodás. 

A lehetőség mindenki számára adott. Aki nem 
él vele, az a dunakesziek felé tartozik elszámo-
lással.
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A gyártelepi aluljáró 
festése

Dunakeszi 7Próba

POLGÁRMESTERI 
BESZÁMOLÓEGYÜTT VAGYUNK,
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Azért ilyen jó ez a város,
mert mindenki odateszi magát!

Szoktam olvasni, hogy dunakeszi diákok 
utaznak például Erdélybe, és ide is 
látogatnak külföldi diákok. Kinek van 
lehetősége a testvérvárosokba utazni?

Olvastam, hogy több, helytörténettel 
kapcsolatos könyv is megjelent Dunake-
sziről. Ezeket hol vásárolhatom meg?

Imádtuk a tavalyi fesztet. Lehet tudni 
már, hogy idén kik lesznek a fellépők?

Láttuk, hogy a beígért ifjúsági ház helyén mű-
ködik a Yard bisztró. Szeretjük, sokat járunk 
oda zenélgetni, biliárdozni, de érdeklődnék, 
hogy mikor várható az épület felújítása?

Elsősorban az iskolák szervezik ezeket az uta-
kat. Tanáraink, valamint Kárpáti Zoltán képvi-
selőtársam és a Dunakeszi Német Nemzetiségi 
Önkormányzat kitartó munkájának köszönhe-
tően folyamatosan bővül a testvériskolák szá-
ma, így a lehetőségek is. Iskolai kereteken belül 
történik a szervezés, az önkormányzat pedig 
anyagilag támogatja ezeket a látogatásokat.

Szerencsések vagyunk, mert Dunakeszi történel-
me színes és gazdag. Dr. Kerekes Dóra, Szakáll 
Lászlóné, Lujzi néni, Lőrincz Róbert és könyvtá-
runk dolgozóinak személyében olyan helytörté-
nészek mutatják be városunkat, akiknek köszön-
hetően hitelesen, olvasmányosan, és valamennyi 
korosztály érdeklődési körének megfelelően tud-
juk átadni az érdeklődő lakosságnak.

Bizony, hogy jó volt. Együtt voltunk, sokan vol-
tunk, és idén is sokan leszünk. A szerződések 
néhány esetben még kötik a kezünket, hogy 
nyilvánossá tegyük a teljes fellépői gárdát, de 
annyi biztos, hogy a tavaszi városi szülinapon 
Majkára, a Dunakeszi Feszt első napján pedig a 
Valmar slágereire bulizhat Dunakeszi.

Az első lépést, azaz a hátsó épületrész bontá-
sát befejeztük, a tervek készen állnak jelenleg 
folynak a tárgyalások a felújításra vonatkozó-
an. Azért, hogy az épület addig is működjön, he-
lyet biztosítunk a Yard Bisztrónak, ahol a helyi 
tehetségek felléphetnek, a fiatalok csocsóz-
hatnak, biliárdozhatnak, beszélgethetnek. A 
célunk, hogy minél előbb elkezdjük a felújítást, 
és még nagyobb teret biztosítsunk a helyi fiata-
lok közösségi életének.

Dunakeszi - a mi városunk

Dunakeszi életét bemutató valamennyi könyv 
megvásárolható a Polgármesteri Hivatal Ügy-
félszolgálatán.
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Isztambuli 
testvériskolai 

kapcsolat

Erdélyi utak művészeti 
csoportjainknak

Ifjúsági ház épül 
a volt rendőrség 

épületében.

POLGÁRMESTERI 
BESZÁMOLÓ„
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Dunakeszi 
Technikai 
Kiállítás

Révész István Helytörténeti 
Gyűjtemény

Gyűjtsd össze Dunakeszit! - 
helytörténeti matricás album

Felújítottuk a VOKE József Attila 
Művelődési Központot

POLGÁRMESTERI 
BESZÁMOLÓSZERETÜNK

DUNAKESZI!
Sétáljunk együtt Dunakeszin!
és Dédi, mesélj még! – helytörténeti
mesekönyvek

Titkos utakon helytörténeti sétafüzet

Dunakeszi története I-II.
(településtörténeti monográfia)

Dunakeszi sztorik

Sajdik Ferenc: Gyerekkorom Dunakeszije

„És akinek szép lelkében az ének...” 
Dunakeszi kórusainak története, 1904 – 2024

Sétáljunk együtt Dunakeszin!

Actionbound app helytörténeti séták
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Hol lehet majd megnézni a diáknegyed 
legómakettjét?

A Dunakeszi Diáknegyedben fogjuk kiállítani, 
de addig még hátra van a nagy összeépítés. A 
legó összeköti a város valamennyi generációját, 
hiszen legózni mindenki szeret. Hatalmas pro-
jekt, nem csoda, hogy mindenki izgatottan várja. 

Dunakeszi - a mi városunk

Idén is lesz a Balatonon és a Duna-parton nyári 
tábor? Ha igen, mikortól lehet jelentkezni?

Nyári táboraink a családtámogatási progra-
munk részei. Pontosan tudjuk, milyen nehézsé-
get okoz a gyermekek nyári elhelyezése, ezért, 
ahogy hosszú évek óta, idén is 7 hét felhőtlen 
Duna-parti kikapcsolódást biztosítunk a du-
nakeszi gyerekeknek – jelképes áron. A tavalyi 
balatoni táborunk sikere után idén is meghir-
detjük a lehetőséget. Jelentkezni májustól le-
het mindkét táborunkba.

Dunakeszin valósul meg az ország legnagyobb 
középiskolai beruházása, és a dunakesziek le-
góból is megépítik ezt. 400 óra alatt, 120 kg lesz, 
130.000 darabból. 
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A kora nyári és ősz eleji 
turnusokat kedvezményes 

áron biztosítjuk a nyugdíjas 
korosztálynak a balatoni 

üdülőben.

Első balatoni városi 
tábor

Megújult helyszínen 
táborozhatnak a gyerekek.A közvetlen vízparti 

balatonakarattyai üdülőt egész 
nyáron gyerekzsivaj töltötte meg.

POLGÁRMESTERI 
BESZÁMOLÓ83



Új beköltözők vagyunk, jó lenne egy 
olyan oldal, mondjuk a városi honlapon, 
ahol megtalálhatjuk az összes, ránk 
vonatkozó információt.

Dunakeszi - a mi városunk

Köszönöm az észrevételt. A megújult honlapon 
a bejelentkezés lehetővé teszi, hogy személyre 
szabottan megtalálják például a háziorvosu-
kat, képviselőjüket. Kérését továbbítottam a 
Dunakeszi Programiroda felé, hogy kifejezet-
ten az új beköltözőkre vonatkozóan is dolgoz-
zanak ki újabb tájékoztatási lehetőségeket. 
Addig is érdemes a dunakeszi.hu oldalon a la-
kossági támogatásokat áttekinteni.
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Minden évben karácsonyi 
csomaggal köszöntjük a 65 

év feletti lakosokat.

Oltási támogatást 
nyújtunk a dunakeszi 

gyerekek számára

Átadtuk a 2000. 
babacsomagot.

Online ügyintézési 
lehetőség a Polgármesteri 

Hivatalban

POLGÁRMESTERI 
BESZÁMOLÓAMI ÖNÖKNEK FONTOS, 

NEKÜNK IS AZ!
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Majális

Autósmozi

Gyereknap

Városi nőnap

Dunakeszi Viadal

Városi pedagógusnap

Dunakeszi 
Mindmegeszi

A Dunakeszi 
Programiroda 

csapata

POLGÁRMESTERI 
BESZÁMOLÓ

2010-BEN ALAKULT 
MEG A DUNAKESZI 
PROGRAMIRODA
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István a király 
jubileumi előadás 
augusztus 20-án

Idősek világnapja

Advent és 
korcsolyapálya

Veteránjármű-találkozó 
és repülőnap

Dunakeszi Nyugdíjas 
Kiránduló klub

Dunakeszi Teátrum

A város 40. 
születésnapjára 

elkészült a város tortája

Jam Jazz

POLGÁRMESTERI 
BESZÁMOLÓ
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Szent Mihály-nap

Mobilitási hét

Dunakeszi Borsétány

Felújítottuk az alsói 
közösségi házat.

Dunakeszi Koncertfúvósok és 
Dunakeszi Ifjúsági Szimfonikus 

Zenekar

Meseolvasások 

Dunakeszi Szimfonikus 
Zenekar

Új házasságkötő terem

POLGÁRMESTERI 
BESZÁMOLÓ
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Megépült a Szent Péter 
és Pál görögkatolikus 

templom.

Új közösségi házat 
kapott a református 

egyházközösség

Új közösségi tér és 
belső felújítások 

a Szent Imre-
templomban.

Kívül belül 
megújult a Jézus 
Szíve-templom.

Megújult az 
evangélikus 

templom.

Teljes felújítás 
a Szent Mihály-

plébánián

POLGÁRMESTERI 
BESZÁMOLÓ

2010 ÓTA 
TEMPLOMAINK IS 
MEGÚJULTAK
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Dunakeszi az ország egyik 
legbiztonságosabb városa

„

POLGÁRMESTERI 
BESZÁMOLÓ

KÖZBIZTONSÁG
9695



Miért nem lehet több rendőrt látni 
Dunakeszin?

Dunakeszi közbiztonsága kiemelkedő az or-
szágban és járási szinten is, köszönhetően a 
Dunakeszi Rendőrkapitányság, a polgárőrség 
és az önkormányzat szoros együttműködésé-
nek.

Dunakeszin valamennyi járőrhely betöltött, és 
több mint tizen végeznek hamarosan a rendé-
szeti szakiskolában, akik szintén Dunakeszin 
fognak dolgozni. Ezen felül körzeti megbízotti 
rendszer is működik városunkban.

Dunakeszi - a mi városunk

Várható további térfigyelő kamerák felszerelése?

Akkorára nőtt Dunakeszi térfigyelő kamera 
állománya, hogy a korábbi szerver már nem 
bírta. A hatékony működés érdekében szervert 
cseréltünk. Korszerűsítettünk, okos eszközök-
kel bővítettük a dunakeszi térfigyelő kamera 
állományt, tavasszal pedig újabb 30 kamerát 
telepítünk.
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Folyamatosan bővítjük a 
város térfigyelőkamera-

hálózatát.

Új autók vásárlása 
a polgárőrség és a 

rendőrség számára

Megújult a Dunakeszi 
Rendőrkapitányság 

épülete.

A meglévő 207 mellé 
újabb 30 kamerát 

helyezünk üzembe.

POLGÁRMESTERI 
BESZÁMOLÓ2023-BAN CSUPÁN 

1 BEJELENTETT 
LAKÁSBETÖRÉS 
TÖRTÉNT 
DUNAKESZIN.
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A lakótelepen sok az apró, de annál bosz-
szantóbb lopás, rongálás. Mit tesznek ez 
ellen?

További 25 kamerát helyezünk ki a lakótelepre. 
Jellemzően nem erőszakos bűncselekmények, 
hanem - ahogy a kérdés is mondja – bosszantó 
bűncselekmények fordulnak elő. Ezért döntöt-
tünk úgy, hogy ide telepítünk még kamerákat, 
amelyek a felderítésben és a megelőzésben 
nyújtanak segítséget.

Emellett Seltenreich József önkormányzati 
képviselő és Juhos Márton képviselő, lakóte-
lepfejlesztésért felelős önkormányzati biztos 
egyeztetést hívott össze a polgárőrség vezető-
jével, és megerősített polgárőri jelenlétet kért 
a lakótelepen.
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Polgárőrség-toborzás

Egyeztetés a lakótelepi 
kamerák kihelyezéséről

Játszótérőrség 
létrehozása

Rendszeres egyeztetés 
a dunakeszi 

rendőrkapitánnyal

Folyamatos közvilágítás-bővítés 
városszerte

Megerősített polgárőri 
jelenlét kérése a 

lakótelepre

POLGÁRMESTERI 
BESZÁMOLÓ

Példaértékű 
összefogás

a rendőrség,
a polgárőrség és 

az önkormányzat 
között

„
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Dunakeszi,
a sportok városa

„

POLGÁRMESTERI 
BESZÁMOLÓ

SPORT
102101



Várható, hogy a D. Ordass Lajos parkban 
felújítják a futókört?

Lesz jégpálya a temető mögött?

Igen, tavasszal kerül rá sor. Folyamatosan ke-
ressük azokat a lehetőségeket, amelyekkel se-
gíthetjük a dunakesziek szabadidős mozgását. 

Az elmúlt évek tapasztalata azt mutatja, hogy 
nálunk érdemes fejleszteni a sportinfrastruk-
túrát. Dunakeszi a sportok városa – mondják 
rólunk.

Az eredmények önmagukért beszélnek, hiszen 
mind a sportrendezvények színvonala, mind a 
sportolás körülményei komoly fejlődési utat 
jártak be, példaértékű más települések számá-
ra, egyre többen másolják a Dunakeszi modellt. 
Nagyon szeretnénk a VSD Jégkorong szakosz-
tályának egy állandó jégpályát biztosítani, je-
lenleg keressük rá a megfelelő helyszínt és a 
lehetséges támogatási lehetőségeket.
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Kültéri kondipark
a Magyi pályán

VSD Jégkorong 
szakosztály

Jégdisco a VSD 
jégpályán

Malomárok fitneszpark

POLGÁRMESTERI 
BESZÁMOLÓ Dunakeszi

a sportok városa

D. Ordass Lajos park

Katonadomb

Madách lakópark

Magyarság Sporttelep

Malomárok lakópark

„
Szabadtéri fitneszparkok
a város 5 helyszínén:

104103



A fejlesztésnek köszönhetően a 
garázsokban, tornaszobákban 
működő közösségekből a 
VSD az ország 7. legnagyobb 
sportegyesülete lett. 

„

A Magyi pálya bárki számára használható, vagy 
csak a sportegyesületek vehetik igénybe?

A Magyarság Sporttelep – vagy ahogy mi is 
hívjuk, a Magyi – városi tulajdonba kerüléséért 
azért küzdöttünk éveket, hogy a dunakeszieké 
legyen.

A focipályákat, edzőtermet és a teniszcsarno-
kot elsősorban a sportolók használják, de a fu-
tókörön bárki futhat a pálya nyitvatartási idejé-
ben, emellett használható a kültéri kondipark, 
BMX-pálya és az edzések után a focipálya is, 
bérelni pedig a teniszpályákat is lehet.
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Évekig azért dolgoztunk, 
hogy megszerezzük a 

területet a dunakeszieknek.

Megépült a
BMX-pálya.

Elkészült a 
center- és az 

edzőpálya.

POLGÁRMESTERI 
BESZÁMOLÓMIÉNK

A MAGYI

Kiépült a közvilágítás és a pályavilágítás.

Kerítést és parkolókat alakítottunk ki.

2013 óta minden évben folyamatos 
fejlesztéseket hajtunk végre:

A salakpálya helyén műfüves pályát
létesítettünk.

Megújult a futófolyosó.

Kapcsolódó telek visszavásárlásával 
megépülhetett az új sportcsarnok, majd 
mellette az öltöző.

A szülők kérésére parkolót építettünk a 
terület mellett.

Felújítottuk és átépítettük a központi
épületet.

106105



A VSD (VÁROSI SPORTEGYESÜLET 
DUNAKESZI) 4500 FŐT MOZGAT MEG

MINDIG 
VAN KIRE 
BÜSZKÉNEK 
LENNI

„
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Huller Dániel
atléta

Kishegyi Ákos 2023 Év 
sportolója

Vasút utcai épület felújítása, 
ahol helyet kaptak az 

asztaliteniszezők

POLGÁRMESTERI 
BESZÁMOLÓ

25 SPORTÁG - VELÜNK 
SPORTOL DUNAKESZI
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DUNAKESZI SPORTMODELL

Programunk lényege, hogy óvodás kortól kezdve, 
később az iskoláinkban a mindennapi testnevelésórákon 
ismertetjük meg a különböző sportágakat. A lehetőségeket 
folyamatosan bővítjük, aminek köszönhetően óvodásaink 
és iskolásaink kipróbálhatják az úszás, a tenisz, a korfball, a 
dzsúdó, a vívás, a birkózás, a korcsolya, a foci, a kézilabda, az 
atlétika, a tollas és a pompon sportokat is.

A Dunakeszi sportmodellt országos 
sportkonferenciákon mutatják be, 
mint követendő példa.

„
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A TÖMEGSPORT ÉS AZ 
UTÁNPÓTLÁSNEVELÉS 
KIMAGASLÓ VÁROSUNKBAN

Van egy erős városvezetési akarat arra, hogy a mindennapi sportoláshoz 
színvonalas körülményeket és infrastruktúrát biztosítsunk. Létrejött a VSD 
sportegyesület, akik komoly szakmai hátteret biztosítanak.. És van egy erős 
közösség, amely partner a kezdeményezésekben. Dunakeszi sporttörténel-
met írt azzal, hogy szabadidős sportban ekkora tömeget mozgat meg.

„
Mi a dunakeszi titok?

2010

1 sportcsarnok

2024

6 sportcsarnok
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Nyíltvízi edzőközpont

A Fóti úti telephelyen 
felépült a 

kézilabdacsarnok.

VSD
sportválasztó

2020-2023
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Fazekas 
műfüvespálya

Harcművészeti Központ
Mozdulj, Dunakeszi!

Gérecz Attila 
Tanuszoda

Városi csónaktároló

Futakeszi

POLGÁRMESTERI 
BESZÁMOLÓ2010-2020

Öltöző

Alsó pálya

Strandröplabda és 
strandkézilabda pályák

Pályavilágítás

Megújult a VSD 
Fóti úti sporttelep

114113



DUNAKESZI.HU

KIADJA:
Dunakeszi Város Önkormányzata
2120 Dunakeszi, Fő út 25.
20.000 példányban
polgarmester@dunakeszi.hu

Köszönöm, hogy elolvasta polgármesteri 
beszámolómat! Benne van-e minden fej-
lesztés? Biztosan nem, hiszen lehetetlen 
lenne belezsúfolni azt a több ezer ered-
ményt, amit Önökkel közösen az elmúlt 
években elértünk Dunakeszin.

Online felületeinken azonban folyamatosan 
beszámolunk ezekről, ezért kérem, kövessék 
Facebook oldalamat, kérdezzenek bátran, és 
iratkozzanak fel hírlevelemre, hogy naprakész 
információkat kapjanak Dunakesziről, a Mi 
Városunkról.

#SzeretünkDunakeszi

Dunakeszi - a mi városunk


